
 

Setkání s panem ředitelem dne 15. 3. 2019 

Zúčastnili se všichni senátoři ze všech tříd 

Zasedání vedla Julie Očenášková 

Zápis napsal Matěj Osička 

Program:  

Zhodnocení naší dosavadní práce 

Návrhy jednotlivých tříd na zlepšení tříd nebo vybavení školy 

- Jednotliví senátoři přednesli návrhy a připomínky z jednotlivých tříd 

3. r. hračky nebo stavebnice na hraní o přestávkách 

4. r. novou skříň 

5. r. nové interaktivní pero na tabuli 

6. r. kachlíky u umývadel 

7. r. nefunkční interaktivní pero 

8. r. kachlíky u umyvadel, lino v 8. r., podsedáky 

9. r. malé plátno, žíněnky (velká, měkká žíněnka) 

- Honza:   navrhuje setkání se panem starostou - zajímá nás, jestli se bude 

upravovat okolí pomníku T. G. Masaryka, vloni na podzim jsme dávali náš návrh 

na osazení okolí pomníku  

- chtěli bychom naše razítko s názvem školy, potřebujeme jej při akcích 

Reakce pana ředitele: 

- Záleží na ceně opravy interaktivního pera v 7. r., interaktivní tabule není 

nová 

      - výměna kachlíků u umývadel, další rok po opravě elektroinstalace 

3. r. hračky –  každá třída dostala 500 Kč (peníze na Vánoce, na vybavení do 

tříd) 

4. r. nový nábytek 

- 9. r. vybavení v tělocvičně – zřizovatel školy 



Poděkování Barevný týden, větší prezentace, do 1. týdne – vedení školy - zápis 

  

Viktor Fabičovic – hodně nemocný, účet Konto bariéry – 2000 Kč škola 

Senát – nejaktivnější mohou dostat pochvalu ŘŠ, návštěva kina v Brně  

 

Dotazy dalších senátorů: místnost pro senát, velký stůl – v místnosti pro  

Broučky  

 někde bychom chtěli zeď  –  výtvarně si sami upravit (spray) – místo mezi 

šatnami 

Umístění  trampolíny  - pozemek vedle školy 

 

Plánované akce: 

- Den učitelů- akce Učíme místo učitelů 

- Den země – pomoci zorganizovat žákům 6. r. 

 


